
 

Zápisnica 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Matejovce nad Hornádom konaného  

dňa 15.01.2025                                                                                                                                           

 

Prítomní: Mgr. Ivana Hrebenárová – starostka obce  

                   Ing. Juraj Kaščák 

                   Bc. Miroslav Hurajt 

                   Zuzana Farkašovská 

 Mgr. Jozef Smotrila 

 Ing. František Stanislav – hlavný kontrolór obce  

 Dana Gulovičová – zapisovateľka  

 (viď prezenčná listina, ktorá je súčasťou zápisnice)  

Neprítomný: Michal Nachala  

Program: 

1. Otvorenie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Prerokovanie potreby strategických dokumentov 

4. Schválenie návrhu Zmluvy o zriadení vecného bremena č. 1942202403 v súvislosti  

    so zrealizovaním stavby elektro-energetického zariadenia „Matejovce na     

    Hornádom, IBV 20 RD_VN, TS, NN_ŠK17616/2020  

5. Schválenie Návrhu Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných 

    príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie v školách a  

    školských zariadeniach 

6. Menovanie preventivára obce 

7. Rôzne  

8. Záver 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce privítala všetkých prítomných poslancov a hostí, informovala o neúčasti p. 

Nechalu z dôvodu pracovných povinností a za zapisovateľku určila Danu Gulovičovú a za 

overovateľov Ing. Juraja Kaščáka a Mgr. Jozefa Smotrilu 

 

 

K bodu č. 2: Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Starostka obce predložila prítomným na schválenie program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Poslanci program schválili  



 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 4 

 

K bodu č. 3:  Prerokovanie potreby strategických dokumentov. 

 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o tom, že je potrebné vypracovať PHSR, 

kde budú stanovené ciele a vízia našej obce a  je dôležitým strategickým dokumentom, pokiaľ 

obec bude chcieť žiadať o nejakú dotáciu, alebo príspevok. Zároveň je potrebné vypracovať 

komunitný plán obce, ktorý bude potrebné predložiť k žiadosti o dotáciu na komunitné 

centrum z bývalej starej ZŠ. Pani starostka mala pracovné stretnutie s pánom Radomírom 

Babjakom, ktorý môže vypracovať tieto strategické dokumenty na prelome mesiacov január  

a február v sume 650,00 €. V dokumentoch bude zakomponované aj to, aby obec bola 

oprávneným žiadateľom o dotácie a malo to súvis s platným programovým vyhlásením 

Európskej únie na čerpanie eurofondov. Starostka obce dala hlasovať za to, či sa dajú 

vypracovať tieto strategické dokumenty so zaslaním záväznej objednávky. 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 4 

 

 

K bodu č. 4: Schválenie návrhu Zmluvy o zriadení vecného bremena č. 1942202403 v 

                      súvislosti so zrealizovaním stavby elektro-energetického zariadenia 

                      „Matejovce nad Hornádom, IBV 20 RD_VN, TS, NN_ŠK17616/2020.  

 
 

Starostka obce informovala poslancov, že obci bol doručený návrh zmluvy o zriadení vecného 

bremena č. 1942202403 v súvislosti so zrealizovaním stavby elektro-energetického zariadenia 

„Matejovce nad Hornádom, IBV 20 RD_VN, TS, NN_ŠK17616/2020“. Poslanci prerokovali 

návrh zmluvy a schválili ho. 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 4 

 

 

K bodu č. 5: Schválenie Návrhu Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných 

          príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie v školách 

          a školských zariadeniach 

 

 

Starostka obce informovala poslancov o doručenom návrhu vedúcej školskej jedálne, ktorá 

navrhla prechod z druhého do tretieho finančného pásma, a to znamená, že sa zvyšuje cena 

stravnej jednotky o 0,20 € pre všetkých stravníkov. Poslanci prerokovali a schválili Návrh 

Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2023 

                        

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 4 

 

 

K bodu č. 6: Menovanie preventivára obce 

 

Starostka obce navrhla menovať za preventivára obce Vladímíra Bijacovského. Poslanci 



návrh prerokovali a schválili ho. 

                       

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 4 

 

K bodu č. 7: Rôzne 

 

Starostka obce informovala poslancov, že od 1.1.2025 je povinnosťou obce zabezpečiť, aby 

bol na verejne dostupnom mieste v obci dostupný automatický externý defibrilátor. Obec 

zatiaľ nemá takýto defibrilátor, ale hľadá riešenie ako ho zabezpečiť. Podali sme žiadosť o 

poskytnutie dotácie od poisťovne Allianz i KSK. V prípade, že nebudeme úspešní žiadatelia 

použijeme dotáciu od DHZO. Tiež informovala o príprave projektových dokumentácií a štúdií 

na komunitné centrum a o podávaných žiadostiach o grant na výsadbu zelene v parku. 

 

 

 

K bodu č. 8: Záver 

   

Pani starostka poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Dana Gulovičová                            Starostka obce: Mgr. Ivana Hrebenárová 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Juraj Kaščák a Mgr. Jozef Smotrila 

 

V Matejovciach nad Hornádom,  17.01.2025 


